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L dz..................

liczba załączników

podpis

Na podstawie art. 24 ust 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40 ze zm.) w załączeniu przekazuję interpelację Pana Tomasza Krupy radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącą stanu postępowania wyjaśniającego w sprawie byłego radnego 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Pana Z. Deca.

Z poważaniem

SEJSKIEJ
w Szczawnie-Zdrój u

Adam Motyka

Otrzymują:

1. Adresat
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Szczawno-Zdrój, 11.08.2023
Tomasz Krupa

Radny Rady Miejskiej w Szczawnie - Zdroju 

Adres do korespondencji:

Kancelaria Adwokacka Adwokat Tomasz Krupa

!

Rynek 21/6, 58-300 Wałbrzych

Tel: 608 160 350, mail: kancelariakrupa@gmail.com

Marek Fedoruk

RADA MIE J S KA j Burmistrz Szczawna - Zdroju 

za pośrednictwem 

Adama Motyki

Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie - Zdroju

w Szczawnie-Zdroju
!
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INTERPELACJA

w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

wraz

z wnioskiem o przesłanie kserokopii całości dokumentacji zebranej w sprawie

Działając jako Radny, na podstawie art. 24 ust. 3, 5 i 6 ustawy o samorządzie gminnym 
składam niniejszą interpelację, dot. stanu postępowania wyjaśniającego, dot. byłego Radnego 
Rady Miejskiej w Szczawnie - Zdroju - Zenona Deca.

UZASADNIENIE €

Kilka miesięcy temu Wojewoda Dolnośląski - Jarosław Obremski nakazał wszcząć 
postępowanie wyjaśniające szczawieńskim radnym, ws. nieuprawnionego sprawowania 
mandatu Radnego, pobierania diety przez Radnego Zenona Deca oraz również 
nieuprawnione pobieranie przysługujących mu dodatków. W między czasie Radny Adam 
Motyka zawiesił to postępowanie, w celu oczekiwania na stanowisko biura prawnego 
Wojewody Dolnośląskiego, dot. dalszych procedur w tej sprawie Radny Motyka tłumaczył, 
żeMc ma przecież podmiotu, którego miałoby ono dotyczyć, bo radny radnym już nie jest. 
Z moich informacji wynika, że zrezygnował ze względu na stan zdrowia. „i

i

1 https://walbrzych.naszemiasto.pl/cztery-postepowania-w-sprawie-radnych-ze-szczawna-zdroju-i/ar/cl- 
9260185

mailto:kancelariakrupa@gmail.com
https://walbrzych.naszemiasto.pl/cztery-postepowania-w-sprawie-radnych-ze-szczawna-zdroju-i/ar/cl-9260185
https://walbrzych.naszemiasto.pl/cztery-postepowania-w-sprawie-radnych-ze-szczawna-zdroju-i/ar/cl-9260185


I

Dlatego w związku z powyższym proszę o udzielenie mi odpowiedzi na 
następujące pytania:

1 Jaki jest stan wyżej wymienionej sprawy?
2. Czy postępowanie w wyżej wymienionej sprawie nadal jest zawieszone, czy 

zostało ono podjęte? Jeśli nadal jest zawieszone, to dlaczego?
3. W przypadku, gdy zostało ono podjęte, kto jest przewodniczącym i jaki jest skład 

komisji wewnętrznej zajmującej się wyżej wymienionym postępowaniem?
4. Kto obecnie pełni funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w miejsce 

byłego radnego Zenona Deca?
5. Jakie konkretnie czynności podjął obecny przewodniczący komisji rewizyjnej w 

związku z toczącym się postępowaniem w sprawie byłego radnego Zenona Deca?
6. Czy jest już gotowy raport, podsumowujący prowadzone postępowanie?
7. Czy są już wyniki przeprowadzonego postępowania?

Jednocześnie zwracam się z wnioskiem o przesłanie mi kserokopii kompletu dokumentów 
zgromadzonych w sprawie byłego radnego Zenona Deca.

Radny Jomasz Krupa
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